



Ziyi Yang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Intellectual property
- Media and entertainment
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Yang's practice focuses on both contentious and non-contentious intellectual property matters. She has experience in serving domestic and international clients across sectors such as TMT, entertainment, and new consumer brands, providing legal support for commercial contracts, negotiations, brand protection, and general corporate compliance. Ms. Yang provides routine legal services for talents and influencers, and participates throughout all stages of film, TV, and variety show projects, including investment, production, distribution and derivatives development. She also assists in the development, licensing, and protection of projects in music, gaming, AI, and other IP-related fields.

Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Yang served as an in-house counsel at a Fortune Global 500 company and subsequently practiced as an attorney at Beijing Taoan Law Office.

EDUCATION

Ms. Yang received a Master of Laws degree in Intellectual Property Law from Peking University in 2022. Prior to that, she obtained a Bachelor of Laws degree from Beijing Jiaotong University in 2020.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



杨子仪

北京

业务领域

- 知识产权
- 传媒娱乐
- 争议解决

工作经历

杨子仪律师的执业领域涵盖知识产权争议及非争议法律事务，服务客户包括国内外互联网及科技、文化娱乐、媒体、影视、音乐、广告、新消费等公司，并为客户的商业合同及谈判、品牌保护与企业日常经营合规提供法律支持。杨子仪律师曾为多位明星及网络红人提供日常法律服务，深度参与影视综项目的投资、制作、发行、衍生开发等全流程法律工作，为音乐、游戏、人工智能等领域项目的开发、授权、保护以及其他类型的知识产权项目提供法律服务。

在加入汉坤律师事务所之前，杨子仪律师曾在某世界 500 强公司担任法务、在北京韬安律师事务所担任律师。

教育背景

杨子仪律师于 2022 年毕业于北京大学，获得法学硕士学位，专业为知识产权法；于 2020 年毕业于北京交通大学，获得法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文